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Z A P I S N I K 
 
 

1. izredne seje članov Sveta KS Čemšenik, s krajani vasi  Razbor in krajani 
Čemšenika ob cesti Čemšenik - Razbor z dne, 13. 09. 2019, ob 19.30 uri, v prostorih 

gasilskega društva Čemšenik, Čemšenik 16  
 
 
Prisotni člani Sveta krajevne skupnosti: 
Ana REŽUN, Martin MATKO, Franci POLC, Rado PIRNAT, Tomaž TURNŠEK, Sonja 
STRNIŠNIK, Polona KOVAČ. 
Krajani Razbora: 
Franci MIKELJ, Avgust STRNIŠNIK, Janez LAVRIN, Dejan LAVRIN, Tadej ZUPAN, Slavko 
ZUPAN 
Krajani Čemšenika: 
Tone ROZMAN, David MARTINČIČ, Franci ROZMAN, Roman BENKO, Blaž OSTREŽ-
KLOPČIČ, 
 
V skladu z 21. členom Statuta krajevne skupnosti Čemšenik je sejo pričela in vodila 
predsednica  sveta KS Čemšenik Ana Režun. 
Po uvodnem pozdravu je predlagala naslednji  
 
DNEVNI RED: 
 

1. Rekonstrukcija in asfaltiranje ceste Čemšenik - Razbor 
2. Pobude in vprašanja 
 

 
K 1. točki – Rekonstrukcija in asfaltiranje ceste Čemšenik - Razbor 
 
Ana Režun: Zadeva, ki se že dolgo vleče, 20 let in več je lahko letos realizirana. Kajti Občina 
Zagorje ob Savi ima predvidena sredstva za asfaltiranje ceste JP 980261 na odseku Razbor 
v dolžini 550 m. Ker pa so sredstva samo za asfaltiranje, moramo za podlago, utrditev, 
zamenjavo cevi za odvodnjavanje in še kaj, sredstva zbrati krajani sami. Nekoliko bo s sredstvi 
lahko pomagala Krajevna skupnost, ne pa vsega kajti ponudba popisa del je previsoka. 
Gradbena dela, asfalt so se v zadnjem letu krepko podražili, zato je cena visoka. Mislim, da 
smo vsi prisotni zainteresirani, da se predvideni odcep ceste končno modernizira. Zato pa bo 
potrebno, da stopimo skupaj, določene stvari naredite sami, in cesto pripravimo do asfaltiranja, 
kajti ne vemo kdaj bo nova priložnost. Smo omejeni s časom, kajti jesen je tu in ne vemo kako 
hitro je lahko zima tu. Zanima me kakšno je vaše mnenje, kakšen je vaš pristop, v kakšni meri 
ste pripravljeni sodelovati.  
Tone Rozman: na tej cesti smo začeli sami delati že leta 1998 s ciljem, da se asfaltira. Cesto 
smo razširili, utrdili, položili drenažne cevi, naredili smo prepuste, v glavnem smo delali 
prostovoljno. Leta 2014 je Krajevna skupnost financirala ureditev plazu in odvodnjavanje nad 
hišo Sopotnik, tega zalogaja sami ne bi zmogli. Vsa ta leta cesto urejamo, čistimo kanale, 
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posipamo s peskom, in vsako pomlad je ogromno peska na travnikih ob cesti, ki ga morajo 
lastniki čistiti sami. 
Franci Rozman: predlagam, da delamo podlago za asfalt do konec naše stare hiše. Naprej 
cesta ni razširjena in ni utrjena, tam je veliko vode, bolje da razliko naredimo od asfalta v 
Razborju. Obcestno škarpo pri Martinčič smo se dogovorili, bomo naredili sami mi trije 
(Rozman T., Rozman F. in Martinčič). Pregledati je potrebno drenažo, posebno pod šolo, pa 
prepuste, če so uredu, kajti dolgo je že odkar so bili položeni.   
Ana Režun: upala sem, da bo dela prevzel Leopold Režun, vendar pravi, da nima dovolj ljudi, 
sam pa ima veliko drugega dela. Od dveh ponudb, ki smo jih dobili bi samo Lanser d. o. o. 
lahko pričel z deli v naslednjem tednu. To je zelo pomembno, ker se mudi, nimamo veliko časa, 
lahko je zima kmalu, in lahko projekt pade v vodo.  
Če ste pripravljeni sodelovati predlagam; Rozman A., Rozman F. in Martinčič D. naredijo sami 
oporni zid, za cesto prispevajo po 1.000 € na hišo in sodelujejo in temeljito nadzorujejo vsa 
dela, ki se bodo izvajala. Krajani Razborja in vsi, ki koristijo cesto za dovoz do hiše, travnika 
prispevajo po 500 € na hišo, lastnike vikendov obvestimo o modernizaciji ceste in jih povabimo, 
da tudi prispevajo svoj delež. Če imate drugačen predlog povejte. 
Z Občine so sporočili, da namerava Telekom tu vzporedno polagati optiko. Zato bo potreben 
najprej dogovor med Telekomom in Lanserjem kdaj bodo pričeli, pa izgradnja opornega zidu 
in nato ureditev ceste in podlage.   
Svetniki: imajo že več izkušenj z modernizacijami cest opozarjajo, da bo verjetno večja 
količina izkopanega materiala, kot je v popisu del, da je potrebno odvodnjavanje naredite res 
kvalitetno in da bo tudi končni znesek verjetno višji. 
Ana Režun: hvala vsem, da ste se udeležili sestanka in da ste pripravljeni sodelovati, kajti le 
s skupnimi močmi lahko najdemo najboljšo rešitev.   
 
Sklep št. 1-1/2019 
 
V času uradnih ur se na Krajevni skupnosti Čemšenik zbirajo prostovoljni prispevki za 
modernizacijo ceste JP 980261 na odseku Razbor.    
 
 

K 2. točki – Pobude in vprašanja 
 
Za vse deležnike bi bila večja vzpodbuda, če bi bila predvidena za asfaltiranje celotna trasa t. 
j. 800 m  makadamske ceste in bi bila povezava z asfaltom Čemšenik – Razbor zaključena. 
           
 
Sestanek smo zaključili ob 21. uri.          
 
 
        
 
 
            
          Predsednica Sveta KS Čemšenik 
             Ana REŽUN 
 
 
 
 
  
 
       
 
Zapisnik sestavila: Stanka Polc 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


